
 Bestyrelsesmøde “Grænsen” 
 30. oktober  2023 

 Tilstede: Marie, Lise, Søren, Max, Gert, Per og Dina 
 Godkendelse af seneste referat.  Godkendt 

 Dagsorden: 

 1.  Vores forening -Skal vi gå videre med det? 
 2.  Havevurderingsudvalg / Per 
 3.  Struktur for Åbent kontor og møder i 2024 /Søren 
 4.  Kloakering og dræn status 
 5.  Fb medadministrator 
 6.  Indfangning af katte 
 7.  Præmiehaver 
 8.  Orientering fra: 

 ●  Formand 
 ●  Kasserer 
 ●  byggeudvalg 
 ●  Køb og salg 
 ●  Affald og grønt 

 Referat: 

 1: Virtuelt møde med Voresforening.dk. Det vil koste kr. 100,- pr have pr år og ca kr. 5000,- for 
 opstartespakken - vi beslutter at gå med voresforening, med forudsætning at der ikke er en 
 længere bindingsperiode -Søren tager kontakt. 

 2:  Vi holder fast i at bruge kredsens vurderingsudvalg for at undgå de fejl der før har været. 
 Derudover er det også godt, at der ikke er personlige relationer til dem, der udfører 
 vurderingerne. 

 3: Datoerne i 2024 bliver:  8. april, 6. maj, 3. juni, 5. august, 2. september, 7. Oktober. 



 Vi har besluttet, at bestyrelsesmødet bliver rykket til kl 18.30 efter åbent kontor, så dem der har 
 haft åbent kontor får mulighed for at holde pause og spise inden mødet. Dem, der vil spise, 
 kommer kl. 18.00, så er der fri sludder frem til mødet. 

 Vi holder møde d. 20. november 16.30-18.00 årsafrunding og evaluering, samt et møde d. 29. 
 januar 16.30-18.00, som opstart på året - inden det hele går løs. 

 4: Der er meget vand, også mere end normalt. Dræn virker først ordentligt efter et par år. Det 
 kloakeringsarbejde der er i gang er også belastennde for drænet lige nu. 

 5: Søren taler med Britta 

 6: Betaling for indfangning af katte  bliver fremover kr 500 pr gang - skal ordningen fortsættes? 
 Vi sætter et punkt på dagsordenen som forslag. 

 7: Vi fortsætter med præmiehaverne. 

 8: Orientering fra de forskellige omåder - Dette punkt ændres til en generel drøftelse ift. Hvilket 
 serviceniveau, bestyrelsen og de enkelte områder kan / skal tilbyde. Det drøftes ligeledes 
 hvordan vi sikre at haveforeningens medlemmer forholder sig og handler på vigtige mails som 
 fx. Aflæsning af el og vand osv. 


